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Kalmars lokala brottsförebyggande råd 
 

 

 

Tid 
Torsdagen 7 juni klockan 14:30-16:30 
 
Plats 
KS-salen, Kalmar stadshus 
 
Omfattning 
§§19-26 
 
Närvarande ledamöter 
Melker Labory Kommunledningskontoret  
Håkan Roupé  Kommunledningskontoret 
Therese Meiton Linnéuniversitetet 
Nikolaos Kalcidis Kommunpolis 
Roger Holmberg Socialnämnden 
Jenny Melander Nämnden för integration och arbetsmarknad 
Richard Deichmann  Socialnämnden 
Leila Ben Larbi Samhällsbyggnadsnämnden  
Liselotte Ross Kommunstyrelsen 
Dzenita Abaza Kommunstyrelsen 
Christopher Dywik Kommunstyrelsen 
Måns Linge  Omsorgsnämnden/Kultur och fritidsnämnden 
Patrik Olsen  Socialnämnden 
Barbro Andersson Servicenämnden 
Emma Jonasson Länsförsäkringar Kalmar län 
Sara Åberg  Företagarna Kalmar/Nybro 
Anna Thore  Kalmarsunds gymnasieförbund  
Anna Flink   Kommunledningskontoret 
 
 
 
 
Sekreterare 
 
 
Melker Labory 
 
Justeras 
 
 
Dzenita Abaza   Richard Deichmann 
Ordförande    Justerare    
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§ 19 
Inledning 
Dzenita Abaza, ordförande, hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
§ 20 
Val av justerare 
Richard Deichmann utses att justera mötesprotokollet. 
 
§ 21 
Fastställande av dagordningen 
Dzenita informerar om att punkten ”Kalmarsunds gymnasieförbunds ANDTS-arbete” kommer 
att utgå. Dagordningen fastställs. Inga punkter under övrigt.  
 
§ 22 
Information från chefssamrådet 
Anna Flink 
Anna Flink informerar om att chefssamrådet sedan förra lokala BRÅ haft två möten var av ett 
varit konstituerande. Chefssamrådet kommer att bestå av en fast grupp och sedan kommer andra 
personer att bjudas in utifrån de områden eller teman som behandlas. Polisen finns 
representerade via kommunpolis och möjligen kommer även lokalpolisområdeschefen att delta. 
Kommundirektör leder chefssamrådet. Chefssamrådet kommer att träffas cirka åtta gånger per år.  
 
Anna beskriver chefssamrådets uppgift i termer av att rådet ska bygga ett mer robust och 
motståndskraftigt Kalmar. Chefssamrådet kommer särskilt att följa de fyra hörnstenarna som 
målet ”Ett tryggt Kalmar” vilar på.  
 
Samverkan mellan kommunen och polisen är central. Diskussioner förs om hur styrgruppen i 
samverkan mellan kommun och polis kan närma sig chefssamrådet. 
 
Kopplat till chefssamrådet och även lokala BRÅ är Linnéuniversitet. Linnéuniversitetet kommer 
att följa arbetet under ett år och skriva en utvärdering om detsamma. Just nu pågår intervjuer 
med de som medverkar i chefssamrådet. 
 
Vid senaste chefssamrådet diskuterades bland annat Snurrom. Just nu pågår en delvis 
bekymmersam utveckling i området. Anna ihop med chef för Socialförvaltningen kommer att 
träffa aktörer som är verksamma i området för att föra dialog.   
 
Vidare diskuterades även Mötesplatserna. Dessa har nu funnit i ett år och en enklare utvärdering 
har gjorts. Chefssamrådet ser nu över nästa steg. Mötesplatserna ska vara mer än en plats att gå 
till för att umgås. Det ska vara en plats där man kan få konkret hjälp. Dialog förs kring detta.  
 
Anna lyfte att polisen gjort sitt insamlingsuppdrag avseende utsatta områden. NOA arbetar nu 
med analysen och resultat förväntas komma i höst. 
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Smedby som område diskuteras utifrån ett möte som kommunen nyligen haft där kritiska och 
oroliga röster höjts. Anledningen att mötets hölls var för att informera om utbyggnaden av ett 
serviceboende. Dock kom mötet även att handla om brottsförebyggande och trygghetssparande 
frågor. Polisen ser inte att Smedby är överrepresenterat avseende antalet anmälda brott, men att 
känslan hos de boendes kan se annorlunda ut. Kommunen och polisen tar oron på allvar. Samtal 
förs om hur hantera frågan.  
   
Anna lyfter fram att vuxenvandringar kommer att ske under sommaren. Fokus är 
riskhelger/kvällar som till exempel stadsfesten.  
 
Informationen läggs till handlingarna. 
 
§ 23 
 
Polisens och kommunens gemensamma lägesbild 
Niko Kalcidis och Melker Labory 
Niko Kalcidis informerar om antalet anmälda brott i offentliga miljöer. Antalet anmälda 
narkotikabrott har varit minskande sedan januari. Något som ska förstår utifrån att anmälningar 
om narkotikabrott oftast är egeninitierade. Tillgreppsbrotten har ökat sedan januari och så har 
även skadegörelse och våld. Just våld i offentliga miljöer sticker ut lite. Hälften av dessa är 
kopplade till kroglivet. Polisen för dialog om detta med krögarna. 
 
Följer vi utvecklingen över längre tid, från 2019 till 2023, är det totala antalet anmälda brott 
minskande.     
 
Två områden sticker ut i den mer övergripande lägesbilden (se bild nedan). Det är Kvarnholmen 
(city) och Södra området. Södra området har en problembild som är kopplad till iakttagelser av 
narkotikahantering. På Kvarnholmen har våldsbrotten och antalet ordningsstörningar ökat. 
Främst under helger. Bedömning görs att vi har en period då fler rör sig ute.    
 
Polisens bedömning är att gängkonflikten i Kalmar fortfarande är aktuell, men lågintensiv 
eftersom fler personer från båda sidor är häktade. Samtidigt syns kriminella aktörer som tidigare 
hållit sig borta i högre utsträckning. Svårt att säga något om framtiden. Dock vill polisen lyfta 
risken med nyrekrytering av ungdomar till kriminella miljöer.   
 
Utmaningar under sommaren är många evenemang med mycket folk och mycket ungdomar där 
Kalmar blir en samlingsplats.  
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Melker Labory presenterar lägesbilden från Embrace. Underlaget är ännu för litet för att dra 
några egentliga slutsatser. Fler har dock kommit att rapportera och antalet rapporter har ökat. 
Totalt handlar det om 81 rapporter perioden 15 mars till 6 juni. Skadegörelse 33 rapporter, 
samling av personer 23 rapporter, annat otrygghetsskapande/ordningsstörande 21 rapporter, 
otrygga platser 3 rapporter och incident mot anställda 0 rapporter. 
 
Håkan Roupé informerar om trygghetsvandring som genomförts i Norrliden. Enheten Trygghet 
och säkerhet, Kalmarhem och Coop i Norrliden medverkade. Tittade på delar som buskage, 
belysning och skadegörelse. Främst tre åtgärder. Skateparken kameror ej på plats ännu detta ska 
ske. Många gymnastikskor uppslängda i lyktstolpar. Detta ska städas. Vid återvinningsstationen 
ska växtlighet tas ner eller beskäras.    
 
Informationen läggs till handlingarna. 
 
§ 24 
Sommar erfarenheter – Halmstad kommuns brottsförebyggande och trygghetsskapande 
arbete 
Therese Wallgren 
Therese Wallgren berättar om Halmstad kommuns brottsförebyggande och trygghetsskapande 
arbete med fokus på hur de hanterar sommaren. Deras lägesbild bygger främst på tre delar vilket 
är EST, förvaltningar och bolag och tidigare erfarenheter. Som förberedelser arbetar de med att 
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skapa aktivitet för barn och ungdomar, ha vuxennärvaro, bemanning och att kontaktvägar 
fungerar. Utmaningarna är att personal har semestrar och att systematiken i lägesbildsarbetet.      
 
Informationen läggs till handlingarna. 
 
§ 25 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor behandlades.  
 
§ 26 
Ordförande avslutar mötet 
Ordförande Dzenita avslutar mötet. 
 
Nästa lokala BRÅ kommer att hållas torsdag 28 september 2023 klockan 13.00 till 15.00 i KS-
salen. 
 


